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Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren 
Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm 

    
 Datum:   2014-05-12 Ordförande: Bo Mårtensson 
 Tid: 9,00-1030 Vice ordförande:   Lisen Ekdahl  
 Plats: Senioren Sekreterare:           Birgitta Huovila 
  Kassör: Ingela Lindau 
  Ledamot: Agneta Petersson 
  Ledamot: Anita Timsten 
  Ledamot: Siv Nilsson anm. förh. 
  Ledamot: Ruth Wernolf Nyberg anm. förh.   
  Ledamot: Ing-Britt Lådö 
  Ersättare: Gertrud Nilsson 
  Ersättare: Lena Grevesmühl Råvik anm.förh.  
  Ersättare: Roland Holmberg anm.förh.  
   Ersättare: Irene Wernersson 
  Ersättare: Lars Olsson  
  Ersättare: Lena Gustavsson 
  Ersättare: Bengt Nilsson 
  Adjungerad: Gunilla Andersson 
 

§.1 Mötets öppnande 
Ordförande Bo Mårtensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
  
§ 2 Dagordningen 
Dagordning presenterades och godkändes att arbeta efter. Lars Olsson tjänstgör som ordinarie 
ledamot. 
 
§ 3 Sittning under sammanträdet. 
Ordförande införde på förra mötet att ordinarie ledamöter och ersättare inte sitter ihop, olika 
åsikter diskuterades men beslut blev att vi i fortsättningen använder oss av den sittningen. 
 
§ 4 Val av justerare 
Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Agneta Petersson. 
 
§ 5 Föregående mötesprotokoll. 
Protokoll från förra mötet godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 6 Rapporter 
• KPR 

Ingen rapport. 
• KHR 

Lisen rapporterade om handikappdagen den 19 maj. 
• Dagstidningarna. 

Kristianstadsbladet har tidigare sponsrat tidningen till Senioren, men i fortsättningen får vi 
betala prenumerationen. 

• Affisch 
 Gruppen som är tillsatt att ta fram en ny affisch fortsätter arbetet. 
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§ 7 Ekonomisk rapport 
Mötet beslöt att en ekonomisk rapport i fortsättningen lämnas en gång per kvartal, till mötet. 
Kassören rapporterade att föreningar inte får sätta in pengar i insättningsautomaten på   
banken, hon sätter in på sitt konto och gör sedan en överföring. 
 
§ 8 Bokningsgrupp 
Förslag att ingå i gruppen var ordförande, Lisen Ekdahl och Agneta Petersson, mötet beslöt att  
välja dessa. 
Ett första utkast för riktlinjer för 2015 presenterades och diskuterades. 
Taxorna ett beslut från 2004 gäller fortfarande vi diskuterade detta. 
 
§ 9 Hemsidan 
Ordförande informerade om arbetet av uppdatering av hemsidan. 
 
§ 10 Lokaler och teknik 
• Vikvägg. 

Ordförande skall träffa fastighetsägaren och diskutera detta samt att ta fram kostnaden för 
två vikdörrar. 

• Monitorer. 
Levins återkommer med ett pris på att sätta upp 2 monitorer till, samtidigt undersöker de 
om kameran kan justeras. 

• Dator. 
Det är ett gammalt operativsystem, att byta det kostar lika mycket som en ny dator. 
Ordförande undersöker priser. 

 
§ 11. Omsorgsförvaltningens enkät. 
Ett förslag att anordna ett seminarium där varje förening deltar. Två frågor skall stå i fokus. 
1 Hur vill vi att verksamheten på Senioren skall utvecklas i framtiden. 
2 Vilken roll skall föreningen Senioren spela i detta. 
Styrelsen beslöt att anordna detta den 20 augusti på Senioren. 
Vi försöker få Seniorens besökare att framföra synpunkter på Senioren med ett Öppet Hus där 
bara ordförande sitter och tar emot synpunkter. 
Ev. låta kafégästerna fylla i en enkät. 
 
§ 12 Köket 
Styrelsen ger Lisen Ekdahl delegation att fatta beslut om inköp på högst 5000 kr. 
Vi måste söka en ställföreträdare för Lisen som blir insatt i hennes jobb. 
Ordförande presenterade ett diagram som visar månadsintäkterna från caféet, det gör det 
lättare att genast se om något händer. 
Det skall finnas en liggare där representation förs in, detta skall inte belasta utgifterna i köket. 
 
§ 13 Övriga frågor 
Mössor är inköpta för att användas av personal i köket, det är inte alla som tycker om att bära 
mössa, men det är viktigt att vi lever upp till de krav miljönämnden har satt. 
 
Lars Olsson informerade om kommunstödet till anhörigföreningar. 
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§ 14 Nästa sammanträde. 
Den 16 juni är nästa sammanträde. 

 
§ 15 Mötets avslutning. 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet:                   Justeras: 
 
Birgitta Huovila                                                            Bo Mårtensson 
_______________________________                  __________________________________ 
Sekreterare: Birgitta Huovila                  Ordförande: Bo Mårtensson 

 
 
                                                                                         Agneta Petersson 
                   __________________________________ 
                   Justerare: Agneta Petersson 

                                                                       


